
نشست خبری

مسعود حمیدی

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس با انتقاد 
از وضعیت ساخت وسازهای اطراف حرم 

مسئولان محلی از مصوبه شورای 
عالی شهرسازی تمکین نمی کنند 

نایب رئیــس کمیســیون فرهنگی 
وضعیــت  از  انتقــاد  مجلس بــا 
ساخت وســازهای  بافــت پیرامون 
حرم مطهر،  این بافت  را یک سرمایه 
ملی و جهانی دانست و گفت :حق 
نداریم تصمیم های کوتاه و محلی و 

سلیقه ای را در آن اعمال کنیم. به گزارش خراسان رضوی، 
حجت الاسلام پژمان فر در نشست خبری روز گذشته خود 
با بیان این مطلب افزود: ما در این باره اعتراضاتی داشتیم  
که درنهایت منجر به آن شــد که  شــورای عالــی معماری و 
شهرســازی،  طرح قبلــی  را لغو کند و به مســئولان محلی 
و کشــوری فرصتــی سه ســاله دهد تــا  در خصــوص بافت 
پیرامونی حرم مطهر تصمیم درســتی بگیرند اما با این که 
این مصوبه در شورای عالی معماری و شهرسازی تصویب 
و در روزنامه رسمی کشور چاپ شده است، امروز برخی از 
مسئولان محلی ازجمله اســتاندار از اجرای قانون تمکین 
نمی کنند. وی ادامه داد: نتیجه این تمکین نکردن، ایجاد 
نابه ســامانی در بافت اطراف حرم امام هشتم)ع( است  به 
همین دلیل بنده از وزیر در این باره ســؤال کردم و شخص 
وزیر راه و شهرسازی از بنده تشکر و اظهار کرد شما در حال 
دفاع از مصوبات ما هســتید که اجرا نمی شــود و مسئولان 
محلی شما از این مصوبات تمکین نمی کنند. نماینده مردم 
مشــهد و کلات افزود: نتیجه این نابه سامانی این است که 
بر اساس یک قانون که مربوط به ســال 1309 است، یک 
اثر میراث فرهنگی را از شمول حفاظت خارج می کنند و از 
دادگاه رأی می گیرند درحالی که ما به این قانون ایراد داریم و 
نباید مسجد معجردار تخریب می شد. حجت الاسلام پژمان 
فر بابیان این که میراث فرهنگی استان در حمایت از 39 اثر 
فرهنگی پیرامون حرم مطهر کم کاری کرده است، افزود: 
بنده در این خصوص و درباره کل موضوع بافت پیرامون حرم 
مطهر به دادستان کل کشور نامه نوشتم و تقاضا کردم  که به 

موضوع ورود کند.
وی در پاسخ به ســؤال خبرنگار خراسان درباره سرنوشت 
مؤسســات مالی اظهار کرد: ما در مجلس به صورت جدی 
پیگیر موضوع هســتیم اما رئیس کل بانــک مرکزی اصلًا 
پاســخ گوی مــا نیســت. همین کــه 180 نماینــده در این 
خصــوص ســؤال طــرح کرده انــد و هیئت رئیســه مجلس 
باحالت دیکتاتوری حاضر به مطــرح کردن و اعلام وصول 
ســؤال نیست و صدایشــان به جایی نمی رســد، نشان می 
دهد که اگر 18 نماینده استان هم بخواهند این مسائل را 
به صــورت جدی تــری پیگیری کننــد،  بازهم صدایشــان 
به جایی نمی رســد.  وی همچنیــن اظهار کــرد: در برنامه 
پنجم توسعه آن چه در خصوص بودجه زیارت برای مشهد 
پیش بینی شــده بود، حدود 1000 میلیارد تومان بود اما 
امروز در لایحه بودجه، فقط 15 میلیارد تومان آن هم برای 
سه شهر مشهد، قم و شــیراز در نظر گرفته اند که اگر تمام 
این 15 میلیارد را هم در اختیار مشهد قرار دهند هیچ کدام 

از برنامه های مدنظر در حوزه زیارت محقق نخواهد شد.

اخبار

اقتصادی

ناظر گمرکات استان خبر داد:

 رشد 46درصدی صادرات
 لبنیات استان 

ناظر گمرکات استان گفت: میزان صادرات لبنیات استان 
طی 10 ماه امسال نسبت به مدت  مشابه سال گذشته ازنظر 
وزنی ۴۶ درصد و ازنظر ارزشــی ۶5 درصد رشــد داشــته 
اســت. امید جهان خواه در گفت وگو با تسنیم اظهار کرد: 
لبنیات یکی از کالاهای مهم صادراتی در اســتان اســت  و 
علاقه به صادرات محصولات آن در حال افزایش است. وی 
بابیان این که آمارها نشان از افزایش میزان صادرات لبنیات 
در خراسان رضوی دارد، خاطرنشان کرد: تا پایان دی ماه 
امســال، میزان صادرات 2۴ هزار تن ازنظــر وزنی بوده که 
ارزش این میزان بیش از 59 میلیون دلار است. جهان خواه 
ادامه داد:  هم اکنون حدود ۴0 قلم از کالاهای مختلف در 
حوزه دام و طیور، از خراسان رضوی به کشورهای مختلف 

صادر می شود.
وی تأکید کرد: آمارها نشان می دهد بازار محصولات لبنی 
در حال توسعه است و برخی کشورها نیز در حال اضافه شدن 

به مقاصد کالاهای خراسان رضوی در این حوزه هستند.

سرپرست معاونت اقتصادی استانداری 

خبرداد:
8 میلیارد تومان اعتبار برای 

تقویت اشتغال حوزه صنایع دستی
سرپرست معاونت اقتصادی اســتانداری خراسان رضوی 
گفت: علاوه بر تسهیلاتی که از محل تبصره 18 برای فعالان 
اشتغال خرد در نظر گرفته شده، هشت میلیارد تومان نیز 
از اعتبــارات صندوق کارآفرینــی امید بــرای تقویت حوزه 
صنایع دستی در خراســان رضوی اختصاص یافته است. 
علی رسولیان در گفت وگو با تســنیم با بیان این که یکی از 
رســته های مهم شــغلی در استان خراســان رضوی بخش 
صنایع دستی است ، خاطرنشان کرد: دراین حوزه، حدود 
100 رشته مختلف وجود دارد که در این رشته ها حدود 20 
هزار هنرمند در خراسان رضوی فعالیت دارند و تسهیلاتی 
در مناطق روســتایی برای فعالان در این بخش با ۶ درصد 

سود در نظر گرفته شده است.
 وی ســرمایه گذاری خارجــی را یکی از موضوعات بســیار 
مهم برای توسعه اقتصادی استان خراسان رضوی دانست 
و بیان کــرد: ســرمایه گذاری خارجــی می توانــد منجر به 
افزایش صــادرات شــود کــه ایــن اتفــاق در تولیــد کاغذ و 
محصولات ســلولزی در اســتان رخ داده اســت. رسولیان 
تأکید کرد: تــا پایان آذر ماه امســال، حــدود 580 میلیون 
دلار ســرمایه گذاری خارجــی در خراســان رضــوی انجام 
شــده که این میزان به اندازه ای است که می توان تحرکات 
اقتصادی مناسبی را به وجود آورد. وی با اشاره به نارضایتی 
فعالان اقتصادی از بالا بودن نرخ ســود تسهیلات بانکی، 
خاطرنشان کرد: تســهیلاتی معادل ۶00 میلیارد تومان 
برای توسعه اقتصادی با سود یارانه ای در خراسان رضوی 
در نظر گرفته شــده که ایــن یارانــه از محل اعتبــار ارتقای 

شاخص های اقتصادی است.
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نشست خبری
محمدامین شرکت اول

 مدیرعامل آب و فاضلاب استان با اشاره به اقدامات 
صورت گرفته برای تامین آب شــرب استان، گفت: 
مهم ترین مشــکل ما، کمبود اعتبارات است و امروز 
پروژه های نیمه تمام زیادی در دو بخش آب و فاضلاب 
با قدمتی بیش از 30 سال داریم که متوسط پیشرفت 
فیزیکی آن حدود ۶0 درصد است و اگر قرار باشد با 
همین روند بودجه ای پیش برویم، 30 سال دیگر تا 
بهره برداری این پروژه ها، زمان نیاز داریم. به گزارش 
خراســان رضوی، حسین اســماعیلیان در نشست 
خبری با  رسانه ها افزود: برای تامین سرمایه، افزایش 
کیفیت و بهره وری بیشــتر پروژه ها، نگاه ویژه ای به 
بخش خصوصی داریــم و در چهار ســال اخیر چهار 
پروژه با اعتبــار پنج هزار میلیارد ریــال به این بخش 
واگذار شــده و واگذاری شــش پروژه دیگــر با اعتبار 
10 هزار میلیارد ریال به بخش خصوصی در دست 
اقدام اســت که در سه ماه نخست ســال 97 واگذار 
می شود. مدیرعامل شرکت آبفای اســتان با اشاره 
به طرح های دهه مبــارک فجر گفــت: 52 پروژه در 
دو بخش آب و فاضلاب خراســان رضوی با اعتباری 
حدود 500 میلیارد ریال کلنگ زنی و افتتاح خواهد 
شد که 13 پروژه آن آماده کلنگ زنی و 39 پروژه دیگر 
آماده افتتاح اســت. امیدواریم با عملیاتی و اجرایی 
کردن این پروژه ها شــرایطی را برای ســال 97 رقم 
بزنیم تا نیازی به قطع و جیره بندی آب نباشــد. وی 
در تشریح اقدامات صورت گرفته از ابتدای انقلاب 
تاکنون نیز توضیح داد: تا سال 1357 تنها 19 شهر 
استان از آب شرب بهداشتی بهره مند بودند اما هم 
اکنون تمام 73 شهر استان با 100 درصد جمعیت 
از این نعمت برخوردارند. تعداد مشترکان آب حدود 
700 هزار است که با بیش از ۶500 کیلومتر خط 
انتقال، آبرسانی می شوند. همچنین حجم مخازن 
ذخیره آب استان، رشدی 7 برابری از ابتدای انقلاب 
داشته است و از لحاظ طول شبکه های توزیع هم این 
میزان رشد را داشته ایم، همچنین در آن دوران، هیچ 
آزمایشــگاه کنترل کیفی آب شــرب وجود نداشــت 
اما اکنون در اســتان 17 آزمایشــگاه مجهــز داریم. 
اســماعیلیان با بیان این که تا 25 ســال پیش، هیچ 
شهر استان شبکه فاضلاب مدرن نداشت، در توضیح 

اقدامات انجام شــده در این زمینه افزود: هم اکنون 
به جز مشهد، در 11 شــهر دیگر استان طرح شبکه 
فاضلاب مدرن در حال اجراست و در هفت شهر دیگر 
هم مشترکان به این شبکه متصل شــده اند و حدود 
30 درصد شهرســتان های اســتان به جز مشهد از 
این امکان بهره مندند. مدیرعامل آبفای استان ادامه 
داد: حدود 92 درصــد آب های مورد نیــاز از طریق 
آب های زیرزمینی و 8 درصد از طریق سدها تامین 
می شــود و با توجه به شــرایط حاد خشکســالی ها، 
سالانه 30 شــهر اســتان در وضعیت تنش آبی قرار 
دارند که در سال 9۶ این 30 شهر با کسری آب 800 
لیتر بر ثانیه مواجه بودند اما به گونه ای اقدام شــد تا 
کمترین مشکل را در تابستان سال 9۶ شاهد باشیم.

شرایط تابستان آینده، نگران کننده تر 	 
خواهد بود

اسماعیلیان با اشاره به این که مردم با کنترل مصرف 
همکاری لازم را داشــتند، بیان کرد: به لطف الهی 
در فصل گرمــا، شــرایط را به گونــه ای گذراندیم که 
هیچ یک از مشــترکان بــا قطعی آب مواجه نشــدند 
البته شــرایط فعلی، ما را برای تابســتان سال آینده 
نگران تر کرده است، بر این اساس برنامه ذخیره آب 
برای تابستان سال 97 از مهر ماه امسال در دستور 
کار قرار گرفت که مقرر اســت تا آن زمان، 2۴ حلقه 
چاه با 17500 متر مکعب آب به شــبکه آبی افزوده 
شــود. وی افزود: در یک دهه اخیــر 280 حلقه چاه 
در اســتان حفر شــده اســت که از محل آن، افزایش 
5.7 درصدی تامین آب را داشتیم که صرف جبران 
کسری آبدهی ها شــده است و براســاس مطالعات 
صورت گرفته در افق 1۴20 با درنظرگرفتن سهم 
آب از دســت رفته در خشکســالی ها، حدود 7 هزار 
لیتر بر ثانیه نیاز آبی خواهیم داشت. امسال 38 شهر 
و در صورت ادامه این روند، در افق 1۴00، 53 شهر 
با تنش آبی مواجه خواهند بود. اسماعیلیان افزود: 
هرچند کــه آب تامینی در شــرایط اســتاندارد قرار 
دارد اما این نگرانی وجــود دارد که برخی  پارامترها 
به سقف اســتاندارد نرســد و در بحث کیفیت آب با 
مشکل مواجه شویم. وی با بیان این که سرانه مصرفی 
آب شــرب در بخش خانگی به نســبت کشور در کف 
قرار دارد و در اســتان مصــرف هر نفر در شــبانه روز 
120 لیتر اســت، افزود: میانگین کشوری مصرف 
آب شــرب در بخش خانگی 150 لیتر در شبانه روز 

اســت؛ با وجود آن کــه در بحث مصــرف در کف قرار 
داریم امــا به لحــاظ تنش آبی و کســری آب ســالانه 
دشت ها در صدر هستیم و باید تلاش کنیم با ترویج 
فرهنگ درست مصرف آب، این سرانه را به 70 لیتر 

در شبانه روز برسانیم.

حفر چاه جدید، راه حل مشکل نیست	 
مدیرعامل آبفــای اســتان با تاکیــد بر ایــن که حفر 
چاه جدید تاثیری در حل مشــکل ندارد، گفت: این 
کار موجب کســری آب چاه های موجود می شــود . 
تنها راهکار مــا ایجــاد فرهنگ درســت مصرف آب 
و راهبردهایی همچــون تفکیک آب فضای ســبز از 
شرب، تفکیک آب شــرب از بهداشتی، کاهش هدر 

رفت ها و بازچرخانی ها بوده است. 
اسماعیلیان گفت: متاســفانه کاهش 80 درصدی 
بارندگی ها را داشــتیم و خراســان رضوی جزو پنج 
اســتان اول کشــور در بحث تنش و بحران آبی بوده 
اســت .از طرف دیگــر نیــز بارندگی های پیــش رو، 
اثر کمی بــر تغذیه ســفره های آب زیرزمینی خواهد 
داشت. وی افزود: شاهد هدررفت 30 درصدی آب 
هستیم که 15 درصد آن اتلاف می شود و 15 درصد 
دیگر به علت خرابی کنتورها  یا انشعابات غیر مجاز 
اســت، البته درباره برداشت غیرمجاز آب، اقدامات 
قابل توجهــی را انجــام داده ایم و در هشــت ماه اول 
سال 9۶ نســبت به مدت مشابه ســال قبل، میزان 
مصرف آب از 7۶.5 میلیون متر مکعب به 81.5 متر 
مکعب افزایش یافته است و رشدی ۶.۶ درصدی را 

در مصرف داشتیم .
 میزان مصرف مشــترکان هم 2.5 درصــد افزایش 
داشــته اســت. مدیرعامل آبفای اســتان ادامه داد: 

میزان تولید آب در همین مدت 1.2 درصد افزایش 
یافته اما میزان ســرانه مشــترکان افزایشــی نیافته 
اســت. از ابتــدای امســال 13 هــزار فقــره تعویض 
کنتور، 7 هزار فقره بازسازی، 2900 فقره شناسایی 
انشــعاب غیرمجاز بــا تعیین تکلیــف دو هــزار فقره 
آن، 25۶ کیلومتر نشــت یابی و کالیبره شدن کلیه 
دستگاه ها را داشته ایم .همچنین پیش بینی کاهش 
2.5 درصدی آب بدون درآمد را در شهرهای استان 

در پایان سال 9۶ داریم.

۸۵ درصد مشترکان زیر الگوی مصرف 	 
هستند

اســماعیلیان با بیان ایــن که 85 درصد مشــترکان 
زیر الگوی مصرف هســتند، تصریح کرد: هم اکنون 
شــهرهای گلبهــار، نیشــابور، بردســکن، طرقبه-
شاندیز، خلیل آباد و سبزوار دچار تنش آبی هستند 
و همچنیــن دشــت های تربت حیدریــه، تربت جام، 
فریمان، گناباد، نیشابور و سبزوار در وضعیت تنش  

آبی قرار دارند.
 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خراسان رضوی با 
بیان این که موضوع جداسازی و تصفیه آب در دستور 
کار قــرار دارد، گفــت: شــهرهای گنابــاد، کاخک، 
بیدخت، خواف، رشــتخوار، جنگل و دیگر شــهرها 
مشمول اجرای این طرح ها می شوند و در هر دشت 8 
درصد برداشت ها شامل آب شرب شهری و روستایی 
می شــود و 90 درصد مربــوط به بخش کشــاورزی 
است. میزان آب مورد استفاده از منابع تجدیدپذیر 
هم حدود ۴0 درصد بــوده، اما میزان مصرف 130 
درصد است و شورای عالی آب اعلام کرده که میزان 

برداشت باید 75 درصد کاهش یابد.

0939-3333027
@kho r a s a n e r a z a v i

مدیرعامل آب و فاضلاب استان بااشاره به اعتبارات،زمان بهره برداری برخی پروژه ها را 30 سال آینده تخمین زد 

آب اعتبار ندارد !

نایب رئیس مجلس خبرداد: 

 تعیین تکلیف سپرده های تا 200 میلیونی موسسات مالی
 تا پایان بهمن 

نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی گفــت: تکلیف 
ســپرده های 100 تا 200 میلیون تومانی مؤسسات 
مالی تا پایان بهمن مشخص می شود. مسعود پزشکیان 
در گفت وگو با خانه ملت، با اشاره به برگزاری نشست 
روز چهارشنبه نمایندگان سران سه قوه برای پیگیری 
مشکلات مؤسســات مالی و اعتباری، اظهار کرد: در 
این جلسه مقرر شد تا آخر بهمن  تصمیم هایی که برای 
سپرده های 100 تا 200 میلیون تومانی گرفته شده 

است، عملیاتی شود.

تشکیل گروهی برای ارتباط با مردم	 
عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی بابیان این 
که همه مؤسسات مالی که به مشکل برخورده اند، باید 
تکلیف سپرده گذاران 100 تا 200 میلیونی را روشن 
کنند، ادامه داد: تــا پایان بهمن مــاه، نباید دغدغه ای 
درباره سپرده های 100 تا 200 میلیون تومان داشته 
باشیم.همچنین برای این که از دغدغه ها و صحبت های 
سپرده گذاران مطلع شویم، گرو ه هایی برای ارتباط و 

پاسخ گویی به آن ها، در محل هایی ایجاد می شود.
وی افــزود: این گروه ها به مشــکلات ســپرده گذاران 
گوش می دهنــد، اگر بتوانند آن هــا را حل و فصل می 
کنند اما اگر در توان و اختیار آن ها نباشد، موضوع را به 
رده های  بالاتر ارجاع می دهند. همچنین این گروه ها 
باید نمایندگانــی از ســپرده گذاران مختلــف را برای 

ارتباط با نمایندگان سران سه قوه شناسایی و انتخاب 
کنند تا بتوانیم با آن ها به صورت مستقیم ارتباط داشته 
باشیم و جلساتی با حضور نمایندگان سپرده گذاران 
برگزار کنیم.عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
شورای اسلامی بیان کرد: در جلسات ما با نمایندگان 
سپرده گذاران، رسانه ها نیز حضور خواهند داشت تا 
هرکسی هر حرفی دارد بزند و مشخص شود مطلب را 
چه قوه ای، دولت، مجلس یا قوه قضاییه باید پیگیری 
کند. پزشکیان در ادامه درباره تصمیم  دیگر نمایندگان 
سران ســه قوه در این نشست برای پیگیری مشکلات 
مؤسسات مالی، اظهار کرد: مقرر شد برای تسویه یک 
و 2 درصدی ســپرده های بالای 200 میلیون تومان، 
گروه تصفیه ای به سرعت تشکیل شود، این گروه ، علاوه 
بر گروهی است که صاحبان مؤسسات مالی تشکیل 
داده اند. وی توضیح داد: این گروه با حضور نمایندگان 
بانک ها، قوه قضاییه و نماینده سپرده گذاران تشکیل 
می شــود تا اموال مؤسســات مالی را شناسایی کند تا 
پس از ارجاع به قوه قضایی، به قیمت واقعی به فروش 
برســند، تأکیدداریم نباید امــوال در حراجی فروخته 
شوند. در خور ذکر است هفته گذشته فرشاد حیدری 
معاون نظارتی بانک مرکزی از پایان رسیدگی و تعیین 
تکلیف همه سپرده گذاران موسسات مالی منحل شده 

خبرداده بود.

استاندار خراسان رضوی خبرداد:

تلاش برای اشتغال  148 هزار دانش آموخته دانشگاهی استان
استاندار با بیان این که امروز بزرگ ترین مسئله اشتغال 
استان مربوط به دانش آموختگان دانشگاهی است، 
تصریح کرد: به این منظور  تمرکز برایجاد شغل برای این 
جمعیت 1۴8 هزار نفری استان محور عمل است. به 
گزارش روابط عمومی استانداری، علی رضا رشیدیان 
در دیــدار با مدیر عامل بانک قرض الحســنه رســالت 
کشورافزود: به همین منظور، نشست ها و جلساتی را 
با مجمع روسای دانشگاه های اســتان که از حدود دو 
سال قبل فعال شده اند، در کنار پیگیری معضلات، با 
راه اندازی کارگروهی برای اشتغال دانش آموختگان 
داشــته ایم و پیگیری در این باره در حال انجام است. 
وی با تاکید بر این که مراکز آموزش عالی با شــعار، به 
دانشگاه های کارآفرین تبدیل نمی شوند، اظهار کرد: 
طی تعامل با دانشگاه ها مقرر شد، آمار بیکاران احصا و 
رشته های تحصیلی و تخصصی شان مشخص شود و به 
این منظور برای ایجاد اشتغال با بررسی ظرفیت های 
موجود ورود کنند. استاندار خراسان رضوی با تاکید 
بر این که در اســتان، ظرفیت ها و زمینه های اشتغال 
بسیار زیاد است، افزود: حوزه کشت های گلخانه ای، 

بوم گردی و گردشگری با توجه به فرصت های بالقوه 
بســیار، از جملــه ظرفیــت هــای طبیعــی، تاریخی و 
گردشگری فراوان و 28 میلیون زائر سالانه از جمله این 
نقاط قوت است. رشیدیان با تاکید بر این که جاذبه های 
بوم گردی اســتان را باید تقویت کنیم، خواستار ورود 
بانک قرض الحسنه رسالت در قالب شبکه اجتماعی 
کارآفرینــی و حمایــت از اشــتغال دانــش آموختگان 
دانشگاهی در استان به ویژه مناطق محروم و روستایی 
شد. وی ادامه داد: در بخش کشاورزی هم امروز فقط 
در حوزه دامی 1۴ میلیون دام در استان وجود دارد و 
بزرگ ترین مجموعه دامی کشور با سهم قابل توجه از 
تولید کشور در اختیار استان است.  مدیر عامل بانک 
قرض الحسنه رسالت کشور هم در این نشست گفت:  
طرح های بوم گردی در کنار دیگر موضوعات با توجه 
به ظرفیت های خراسان رضوی مورد توجه ماست که 
آن را در قالب طرح کارآفرینی اجتماعی رسالت دنبال 
می کنیم.حســین زاده آمادگی این مجموعه را برای 
شروع این طرح به صورت آزمایشی در یکی از مناطق 

استان اعلام کرد.

مدیر تنظیم بازار سازمان جهاد کشاورزی استان خبر داد: 

توزیع روزانه 30 تن تخم مرغ 5800 تومانی درمشهد 
مدیر تنظیم بازار سازمان جهاد کشاورزی استان گفت: 
اجرای طرح تنظیم بازار تخم مرغ با هدف کاهش قیمت 
این محصول، از روز شنبه در این استان آغاز شد. سید 
حمیدرضا جوادی در گفت و گو بــا ایرنا افزود: به علت 
احتکار تخم مرغ از سوی برخی افراد سود جو و نیز تلفات 
ســنگین طیور بر اثر آنفلوآنزای مرغی، شاهد افزایش 
دوباره قیمت آن طی روزهای اخیر در این استان بوده 
ایم. وی اظهار کرد: به منظور ایجاد تعادل در بهای این 
محصول با اجرای دوباره طرح تنظیم بازار، روزانه 30 
تن تخم مرغ در 50 واحد ثابت و ســیار، فروشگاه های 
زنجیره ای و شرکت های تعاونی این استان توزیع می 

شود. جوادی افزود: بهای تخم مرغ عرضه شده در این 
طرح به ازای هر شانه تخم مرغ 11۶ هزار ریال است. 
عرضه تخم مــرغ در تمام شــهرهای این اســتان انجام 
می شــود و توزیع آن تا زمان کاهــش و ثبات قیمت این 
محصول ادامــه دارد.باخرد معاون بازرســی و نظارت 
ســازمان صنعت، معــدن و تجارت خراســان رضوی با 
بیان این که از زمان گران شدن قیمت تخم مرغ، ستاد 
تنظیم بازار اقدام به تعیین نرخ رسمی کیلویی 5800 
تومان برای مصرف کننده  کرده  است، افزود: تاکنون، 
10 مرکز پخش در مشهد که از عرضه این ماده غذایی 

امتناع کرده بودند، متخلف شناخته شدند.

رئیس اتحادیه صادرکنندگان خراسان رضوی تشریح کرد:

علل کاهش صادرات استان به تاجیکستان
رئیس اتحادیــه صادرکنندگان خراســان رضوی گفت: 
کاهش صادرات استان به تاجیکستان، دلایل مختلفی 
داشــت که مــی تــوان بــه تیرگــی روابط میــان ایــران و 
تاجیکســتان اشــاره کــرد.  محمدحســین روشــنک در 
گفت وگو با ایسنا، با بیان این که مســئله اول این بود که 
تاجیکستان تمایل نداشت مطالبات ما را بابت اقدامات 
عمرانی که در تاجیکســتان انجام شــده  بــود، پرداخت 
کند، تصریح کرد: موضوع دوم مربــوط به بابک زنجانی 
بود که ادعا شد بخشی از هزینه هایی که در تاجیکستان 
انجام داده متعلق به ایران  بوده است و در نهایت مسئله 
ســوم که از همه   مهم تر اســت آمدن فــرد مخالف دولت 

فعلی تاجیکستان به دعوت یک سازمان به ایران بود که 
آمدن او برای دولت تاجیکستان خوشایند نبود. روشنک 
ادامه داد: همچنین از سوی دیگر، عربستان سعودی به 
دنبال این بود که دولت های منطقه را از کشور ما دور کند 
و خود به خود آن دعوت و اهداف عربستان و موضوع بابک 
زنجانی، همه دست به دست هم داد تا صادرات ایران به 
تاجیکستان با کاهش روبه رو شود. وی خاطرنشان کرد: 
این عوامل تاثیر بسیاری در تجارت، صادرات و مبادلات 
کشور ما گذاشــت  اما بعد از این قضایا با سفری که دکتر 
ظریف به تاجیکســتان داشــت و مذاکراتی کــه با رئیس 
جمهور آن انجام داد، روابط ما تا حدودی رو به بهبود رفت.


